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اقتصادی

عص�رآزادی: ش�هردار تبری�ز گف�ت: با 
اضافه ش�دن ۱۰۰ دس�تگاه اتوب�وس دیگر 
به ناوگان اتوبوس�رانی تبریز، وعده الحاق 
۳۰۰ دس�تگاه اتوبوس به ناوگان حمل ونقل 

عمومی محقق خواهد شد.
عصرآزادی - سید سعید پیمان؛ یعقوب هوشیار 
در جلسه بررس��ی برنامه و بودجه سال ۱۴۰۲ 
ش��هرداری تبریز اظهار کرد: بیش��ترین انرژی 
و تمرکز مدیریت ش��هری تبریز در س��ال جاری 
مربوط ب��ه ح��وزه حمل ونقل عموم��ی بوده و 
خوشبختانه با حمایت استاندار آذربایجان شرقی 
و اعضای شورای اسلامی شهر اقدامات مطلوبی 

در این خصوص انجام شده است. 
وی با بیان اینکه با تلاش تمام دست اندرکاران 
وعده الحاق ۳۰۰ دس��تگاه اتوب��وس به ناوگان 
حمل ونقل عمومی تا پایان س��ال جاری محقق 
خواهد ش��د، ابراز کرد: پیش بینی می ش��ود تا 
پایان سال جاری ۱۰۰ دستگاه اتوبوس دیگر از 

این محل تحویل داده شود.
 هوش��یار در خصوص برنامه نوس��ازی ناوگان 
حمل ونقل عمومی ش��هر تبریز در س��ال آینده 

تصریح کرد: مذاکراتی با بانک های عامل جهت 
تامین مالی خرید ۱۰۰ دس��تگاه اتوبوس میدل 
باس انجام شده و امیدواریم در سال آینده ۱۰۰ 
دستگاه میدل باس جدید نیز به ناوگاون اضافه 

شود.  ش��هردار تبریز با اشاره به اینکه نوسازی 
اتوبوس ه��ا، س��ریعترین  راه نوس��ازی حمل و 
نقل درونش��هری است، افزود: باتوجه به شرایط 
اقتصادی کلانش��هرهای کش��ور باید در س��ال 

آینده تمرک��ز زیادی به جذب س��رمایه گذاری 
داش��ته باشند چرا که خرید اتوبوس سال آینده 
با احتس��اب ش��رایط اقتصادی مقرون به صرفه 

نخواهد بود.
 هوش��یار تبریز با اش��اره به برگزاری همایش 
سرمایه گذاری تبریز در اردیبهشت سال آینده، 
خاطرنش��ان کرد: در ح��وزه حمل ونقل عمومی 
بس��ته های ویژه برای جذب س��رمایه گذاری و 
مش��ارکت بخش خصوصی تهیه و تدوین شده 

است.
 وی ب��ا اع��لام اینک��ه ثبت ن��ام اس��تفاده از 
تس��هیلات نوس��ازی تاکس��ی های فرسوده به 
بیش از دو هزار دس��تگاه رس��ید، یادآور ش��د: 
خوش��بختانه مبلغ وام نوس��ازی ۷۸۰ دستگاه 

تاکسی تامین شده است.
 هوش��یار در خصوص تامین مالی پروژه خط 
۲ تبریز اظهار کرد: خوشبختانه موضوع فایناس 
دولتی خط ۲ مترو تبریز با پیگیری نمایندگان 
مجلس و استاندار آذربایجان شرقی حل می شود 
و با تحویل این فایناس رقمی نزدیک به ۸ هزار 

میلیارد تومان دریافت می شود.

ات�اق بازرگانی تهران در م�ورد برخی ابهام�ات عضویت حقیقی 
هنرمندان در این اتاق توضیح داد و ضرورت ارج نهادن به س�احت 

هنر و نهاد اتاق بازرگانی را یادآور شد.
به گزارش گروه اقتصاد خبرگزاری آنا به نقل از اتاق بازرگانی، صنایع، معادن 
و کشاورزی تهران، در روز های گذشته گزارش های متعددی درباره عضویت 
قری��ب به ۷۰ نفر از هنرمندان حوزه های مختلف در اتاق بازرگانی تهران در 
رس��انه های رس��می و فضای مجازی منتشر ش��ده که آمیزه ای از اطلاعات 
نادرس��ت، تلاش در جهت تخریب اتاق و البته دغدغه مندی اعضا و فعالان 

اقتصادی بخش خصوصی است.
در این مطالب مساله صدور کارت عضویت برای هنرمندان، آدرس پستی 
یکسان کارت ها و نحوه پرداخت حق عضویت آن ها مطرح شده است که اتاق 
تهران جهت روشن شدن افکار عمومی و رفع دغدغه اعضا و فعالان اقتصادی 
به این ابهامات پاس��خ می ده��د؛ اگرچه این تخریب ها در آس��تانه برگزاری 
انتخاب��ات دوره دهم اتاق های بازرگانی از س��وی افرادی صورت می گیرد که 
خود به مقررات و آیین نامه های اتاق بازرگانی واقف هستند و هدف شان صرفاً 

غبارآلود کردن فضاست نه نقد سازنده.
اتاق تهران همواره از نقد س��ازنده و دقیق استقبال می کند و امیدوار است 
هرگونه انتقاد بحق به عملکرد اتاق با بررسی همه جانبه قانونی و پرسش گری 
پیش از انتش��ار محتوا صورت گیرد تا خدای ناکرده شائبه نشر غرض ورزی و 

پیگیری مقاصد ذینفعان سرکوب توسعه بخش خصوصی ایجاد نشود.
متاسفانه عمده مطالب منتشر شده حاوی اطلاعات نادرست، سوءبرداشت و 
عدم تسلط کافی بر قوانین و مقررات مربوط به اتاق بازرگانی است؛ برای مثال 

در بس��یاری مطالب تفاوت بین کارکرد و شرایط صدور »کارت بازرگانی« و 
»کارت عضویت« و مهم تر از آن »کارت عضویت حقیقی« در نظر گرفته نشده 
و باعث انحراف افکار عمومی ش��ده است. برای روشن شدن و زدودن غبار از 
این فضا، بند های توضیحی زیر برای اعضای اتاق، فعالان اقتصادی و رسانه ای 
و تمامی کس��انی که دغدغه اعت��لای اقتصاد با محوریت بخش خصوصی را 

دارند، منتشر می شود:
۱. متاسفانه در مطالب منتشر شده، جایگاه بالا و قابل رشد »اقتصاد هنر« 
و »ارزش اف��زوده آثار هنری« و هم چنین مقبولیت، خلاقیت و ش��خصیت 
هنرمندان نادیده گرفته ش��ده اس��ت. اتاق بازرگانی تهران با توجه به سهم 
اقتصاد هنر از تولید ناخالص داخلی و گردش مالی صد ها میلیاردی این حوزه، 
توان بالقوه صادرات محصولات هنری به بازار های منطقه و استفاده از ظرفیت 
و توان بالای هنرمندان، برای توسعه اقتصاد هنر و اقتصاد خلاق و در راستای 

عمل به تکالیف قانونی خود در اجرای ماده ۵ قانون بهبود مس��تمر محیط 
کسب وکار )مصوب ۱۶ بهمن ۱۳۹۰ مجلس شورای اسلامی(، تعامل با فعالان 
این حوزه را با راه اندازی »کمیته اقتصاد فرهنگ و هنر« کلید زد و از تاسیس 
یک تشکل استانی با هدف دفاع از منافع صنفی هنرمندان استقبال کرد که 
منجر به ایجاد »انجمن موسس��ات و آموزشگاه های فرهنگی و هنری استان 

تهران« شد.
۲. اتاق بازرگانی تهران در راستای حمایت از تشکل ها که یکی از بند های 
آن اختصاص دفتر کار به تشکل ها در ساختمان شماره ۳ اتاق بازرگانی تهران 
)خانه تشکل ها( است، یک باب دفتر کار به مدت دو سال با رعایت تشریفات 

قانونی در اختیار این انجمن قرار داده است.
۳. عضویت این دسته از هنرمندان و فعالان حوزه اقتصاد هنر در اتاق تهران 
منطبق بر »آیین نامه نحوه پذیرش، تمدی��د و تجدید عضویت در اتاق های 
بازرگانی، صنایع، معادن و کش��اورزی ایران مصوب ۱۳ مرداد ۱۳۹۸ شورای 
عالی نظ��ارت بر اتاق ایران« بوده و هنرمندانی ک��ه موفق به دریافت کارت 
عضویت از اتاق تهران شده اند، تمامی شرایط قانونی فوق را احراز کرده اند. دو 

بند توضیحی زیر به روشن شدن مساله کمک می کند:
الف- در شرایط قانونی صدور کارت عضویت اشخاص حقیقی، آدرس محل 
کس��ب وکار جزو شروط قانونی نیست و برابر بند ۴ آیین نامه، پروانه فعالیت 
اقتصادی که در این مورد »پروانه فعالیت هنری« بوده از منظر قانون مکفی 
تلقی می شود و ارائه آدرس دفتر تشکل، منع و اشکال قانونی ندارد. این مساله 
در مورد آدرس های مشترک دیگری که در گزارش ذکر شده که البته ارقام 

دقیقی ندارد، نیز صدق می کند.

توضیحات اتاق بازرگانی تهران درباره اخذ کارت بازرگانی از سوی هنرمندان

س�خنگوی وزارت صنعت، معدن و تجارت، 
سازوکار تنظیم بازار محصولات منبع پایه را 
اعلام ک�رد و گفت: با اجرای دقیق این س�از 
وکار جدید، از کشف قیمت مواد اولیه تولید 

در بورس دلار زدایی خواهد شد.
به گزارش ایرنا، »امید قالیباف« افزود: بر اساس 
مصوبه س��تاد تنظیم بازار، وزارت صمت سازوکار 
تنظی��م بازار محص��ولات منبع پای��ه را طراحی و 
اجرایی کرد. وی بیان داشت: هدف اصلی سازوکار 
جدید حذف نوسانات نرخ ارز بر قیمت محصولات 
منبع پایه و در نهایت جلوگیری از افزایش بی دلیل 

قیمت محصولات نهایی است.
سخنگوی وزارت صمت گفت: در سازوکار جدید 
مقرر ش��د »100 در ص��د« عرضه این محصولات 
)نظی��ر مواد پتروش��یمی، ش��مش، ورق، میلگرد، 

س��یمان و غی��ره( ابت��دا در تالار داخل��ی بورس 
کالا عرض��ه ش��ود و فقط در صورتی ک��ه مازاد بر 
مصرف صنایع داخلی ایجاد شد، این مازاد در تالار 
صادراتی بورس برای تولیدکننده محصول قابلیت 

صادرات داشته باشد.
قالیباف ادامه داد:  در توافقی که با گمرک انجام 

ش��د، همزمان ب��ا درج مازاد محصول و ش��رکت 
تولیدکننده در تالار صادراتی بورس این اطلاعات 
به صورت برخط برای سامانه گمرک نیز ارسال می 
ش��ود و گمرک فقط طبق داده ه��ای دریافتی از 
تالار صادراتی بورس کالا می تواند مجوز صادرات 

بدهد.
مش��اور وزیر صمت در عین حال گفت: شرکت 
تولیدکنن��ده محصول ک��ه امتی��از صادراتی پیدا 
می کند، می تواند این امتیاز را به ش��رکت دیگری 

نیز واگذار کند.
وی با اش��اره به حذف تقاضاهای بازرگانی)غیر 
هم��ه  بیان داش��ت:  کالا  ب��ورس  از  تولی��دی( 
ش��رکت هایی که محصولات خود را در بورس کالا 
عرضه م��ی کنند موظف به رعایت ضوابط اعلامی 

هستند.

دلار زدایی از قیمت کشف شده مواد اولیه تولید در بورس

اضافه شدن ۱۰۰ دستگاه اتوبوس دیگر به ناوگان اتوبوسرانی تبریز

رییس سازمان بورس و اوراق بهادار:

دغدغه ما توسعه صنعت خودرو و خرید مناسب مردم است
مدیرعامل شرکت مخابرات:

مکالمه با تلفن ثابت بیش از یک میلیارد دقیقه در ماه افزایش یافت

رییس سازمان بورس و اوراق بهادار گفت: دغدغه اصلی ما 
برای عرضه خودرو در بورس کالا این است که مصرف کننده 
به کالای مورد نیاز خود با قیمت مناس�ب برسد، همچنین 
تولیدکننده به نحوی کالای خود را بفروشد که ادامه حیات 

دهد و رشد و توسعه داشته باشد.
ب��ه گزارش ایرنا، نمایندگان مجلس در نشس��ت علنی در ادامه 
بررس��ی بخش درآمدی لایحه بودجه سال ۱۴۰۲ کل کشور بند 
۱۳ تبص��ره ۶ م��اده واحده لایحه بودج��ه ۱۴۰۲ مبنی بر عرضه 
محصولات ش��رکت های خودروس��ازی داخل��ی و واردکنندگان 
خودروه��ای خارج��ی در بورس کالا را تصویب کردند؛ به این ترتیب خودروس��ازان بای��د آماده ورود کامل به 

بورس کالا شوند.
در همین زمینه »مجید عش��قی«، رییس س��ازمان بورس و اوراق بهادار به ذکر نکاتی درباره مسیر پرپیچ و 

خم عرضه خودرو در بورس و مصوبه شورای رقابت پرداخت که در ادامه می آید.
وی در ای��ن باره گف��ت: زمانی که هیات پذیرش عرض��ه کالایی در بورس را مصوب می کند، دیگر کس��ی 
نمی تواند کالایی را از بورس خارج کند مگر آنکه عرضه کننده درخواست خروج از بورس را بدهد یا دیگر عرضه 

نکند که این مساله موضوعی جدا است.
عش��قی افزود: با توجه به قوانینی که وجود دارد، کالای پذیرفته ش��ده در بورس از س��ایر مقررات پیروی 

نمی کند و مطابق مقررات بازار سرمایه تصمیم گیری می شود.
ب��ه گفته رییس س��ازمان بورس، با توجه به این قوانین و مقررات، از ابت��دا هم نظر ما این بود که هیچ نوع 

مغایرتی با ورود شورای رقابت به کالاهای انحصاری که تشخیص می دهد وجود ندارد.
وی گفت: کالاهای دیگری هم داریم که در سال های گذشته توسط شورای رقابت انحصاری تشخیص داده 
ش��ده بود اما با توجه به دس��تورالعمل شورای رقابت، این کالاها در بورس کالا در حال معامله هستند؛ در این 
زمینه شورای رقابت یک سری ملاحظات داشت که آنها را عرضه کننده ها در عرضه ها رعایت کردند و کالاها 

چندین سال است در حال عرضه است.
عشقی افزود: به این ترتیب منافاتی بین مصوبه شورای رقابت و عرضه در بورس نمی بینیم و همچنان این 

عرضه ها ادامه خواهد داشت.
رییس سازمان بورس ابراز امیدواری کرد: این عرضه ها منجر به رفع مشکلات صنعت، افزایش کیفیت خودرو 

و افزایش عرضه ها شود.
عش��قی اظهار داشت: در بحث خودرو باید به نحوی عمل ش��ود که همه ذینفعان صنعت بتوانند به اهداف 

خود برسند.

مدیرعامل ش�رکت مخابرات ایران اع�ام کرد: افزایش 
هزینه حداقل نگهداری خط تلفن س�بب شد تا مشترکان 
به استفاده از تلفن ثابت تشویق شوند، به طوری که شاهد 

رشد بیش از یک میلیارد دقیقه  در ماه بودیم.
به گزارش خبرنگار اقتصادی ایرنا، »مجید سلطانی« در نشست 
خبری درب��اره اثر افزایش تعرفه بر رفتار کارب��ران و درآمد این 
ش��رکت افزود: حدود ی��ک دهه بحث درآمد ش��رکت مخابرات 
در موض��وع تلفن ثابت مطرح بود. یک دهه قبل درآمد ش��رکت 
مخابرات از مکالمات مشترکان ۲هزار و ۶۰۰ میلیارد تومان بودد، 

در سال ۱۴۰۰ این درآمد به یک هزار و ۴۷۲ میلیارد تومان رسیده که حکایت از کاهش یک میلیارد تومانی 
دارد. مدیرعامل شرکت مخابرات تصریح کرد: مشترکان مخابرات در این سال ها افزایش یافتند اما درآمد این 
مجموعه کاهش��ی بوده که دلیل آن مصوباتی بود که اعلام ش��د. در این س��ال شبکه را توسعه دادیم و تعداد 

مشترکان افزایش یافته است.
وی ادامه داد: در سال ۱۴۰۱ پس از سه سال دوندگی، مصوبه مربوط به افزایش هزینه حداقلی نگهداری خط 
تلفن را اجرایی کردیم. عددی که در کمیس��یون تنظیم مقررات به تصویب رسید به طور میانگین ۱۴ هزار و 

۸۰۰ تومان بود که پس از یک سال، میانگین ۹ هزار تومان ابلاغ شد و ما نیز این عدد را اعمال کردیم.
سلطانی با بیان اینکه شرکت مخابرات حدود ۱۰ هزار سوییچ به صورت شبانه روزی در حال کار دارد، گفت: 
این سوییچ ها نیاز به برق و نیروی انسانی دارند. تغییر مصوبه و ایجاد مشوق برای تماس رایگان شهری، بین 
ش��هری و تلفن همراه منجر به کاهش هزینه خانوار می ش��ود و آمار نشان می دهد مشترکان به شدت از این 
طرح استقبال کرده اند. سلطانی با اعلام اینکه اثر درآمدی این تعرفه در عمل برای شرکت مخابرات صفر است، 
خاطرنش��ان کرد: اکنون بیش از یک میلیارد دقیقه رش��د مکالمات داشتیم. ضمن اینکه ۳۵ درصد مشترکان 

مشمول طرح حداقل هزینه نگهداری نمی شوند، زیرا خودشان سقف مکالمه را دارند.
س��لطانی تصریح کرد: طرح توس��عه فیبر نوری در ۱۵ استان تعیین تکلیف و محاسبات مربوط به آن انجام 
شده است. پیش بینی ما برای توسعه فیبر نوری این است که دست کم پنج میلیون پورت پوشش و ۲ میلیون 
دایری و نصب داش��ته باشیم. ش��رکت مخابرات بزرگ ترین شرکت ارتباطی زیرساختی کشور است و ما مصرّ 
هستیم در این پروژه همه تلاش خودمان را به کار بگیریم. طرح توسعه فیبر نوری تهران تصوب شده و به طور 

حتم در سال آینده جهش زیادی را در این زمینه توسعه این فناوری شاهد خواهیم بود.
مدیرعامل شرکت مخابرات تاکید کرد: ۱۵ سامانه برای ارائه تسهیلات به مشترکان مخابرات راه اندازی شده 
که به زودی از آن رونمایی خواهیم کرد. یکی از سامانه هایی که در استان البرز فعال شده مربوط به پیمانکاران 

است که اطلاعات مربوط به درخواست و فعال سازی خطوط مشترکان در آن ثبت شده است.

شهردار هوشیار خبر داد:تا پایان سال جاری صورت می گیرد؛

تدوین برنامه چهار ساله شهرداری تبریز برای 
راه اندازی خط ۲ مترو

عصرآزادی: شهردار تبریز 
برنامه مدیریت ش�هری در 
ارتب�اط با خ�ط ۲ مت�رو را 
تکمیل و حرکت قطار در این 
خط در یک بازه زمانی چهار 

ساله اعام کرد.
عصرآزادی - س��ید س��عید 
یعقوب هوش��یار در  پیم��ان؛ 
جلس��ه بررس��ی بودجه سال 
تابع��ه  س��ازمان های   ۱۴۰۲
ش��هرداری تبری��ز در صح��ن 

علنی ش��ورای اسلامی ش��هر از تدوین برنامه چهار ساله برای تکمیل و راه اندازی خط ۲ قطار 
ش��هری تبریز خبر داد. وی با بیان اینکه به دلیل مناب��ع موجود، اجرای خط ۲ احتمالاً کمی 
زمان بر باشد، از تلاش برای راه اندازی کامل این خط طی مدت زمان چهار سال سخن گفت و 

افزود: تا پایان سال آینده، حفاری و تملکات خط ۲ به اتمام می رسد.
هوشیار تامین تجهیزات خط ۲ مترو تبریز را در گرو قطعی شدن فاینانس دانست و هزینه 
هر متر مربع از ایستگاه های این خط را برابر با ۳۰ میلیون تومان اعلام کرد که در صورت اجرا 

توسط قرارگاه سازندگی خاتم الانبیا )ص( این رقم به هفت میلیون کاهش می یابد.

مدیرعامل سازمان آتش نشانی تبریز خبر داد:

تحقق مولفه ایمنی پایدار در شهر هوشمند

عصرآزادی: بمناس�بت سالروز میاد منجی عالم بشریت، در راستای تحقق مولفه 
ایمنی پایدار در شهر هوشمند و اجرای برنامه راهبردی عملیاتی شهرداری کانشهر 
تبریز، اولین روبات پرنده بدون سرنش�ین در کش�ور به تجهیزات تخصصی سازمان 

آتش نشانی شهرداری افزوده شد.
 عصرآزادی - س��ید سعید پیمان؛ آتش پاد علیرضا زبردست مدیرعامل سازمان آتش نشانی 
تبری��ز با اعلام این خبر گفت: این پرنده بدون سرنش��ین با کاربرد آتش نش��انی و مدیریت و 
شناس��ایی عملیات اطفای حریق و امداد و نجات در مواقع بحرانی برای اولین بار در کش��ور با 
طراحی و نظارت حوزه معاونت برنامه ریزی و توس��عه س��ازمان و توسط دانشگاه آزاد اسلامی 
ایلخچی س��اخته شده اس��ت که با یک چهارم قیمت نمونه خارجی خود در منابع ارزی صرفه 

جویی شده است.
 وی با اشاره به ویژگی های منحصر به فرد این هگزاکوپتر آتش نشان ۲۶ کیلوگرمی گفت: 
قابلیت کنترل پروازی به صورت دو خلبان و هدایت آس��ان آن به دلیل اتو پایلوت بودن کامل 
را م��ی توان از ویژگی های منحصربف��رد ذکر کرد. این پهپاد مجهز به دوربین حرارتی مماس 
با یک دوربین فیلمبرداری با کیفیت بالا جهت یافتن کانون حریق بوده و قابلیت حمل بار به 
اندازه ۱۰ کیلوگرم اعم از جعبه کمکهای اولیه و امداد و نجات و رهاسازی چهار گلوله انفجاری 

اطفای حریق و تشخیص گاز های سمی متان و مونوکسید کربن را دارد.
زبردس��ت ادامه داد: مرحله اول پروژه هوشمندس��ازی عملیات سازمان آتش نشانی بعنوان 
ناوبری هوش��مند و هدایت عملیات بصورت هوش��مند از س��تاد عملیات با نرم افزار ناوبری و 
مدیریت سیس��تم عملیات که بصورت بومی و توسط کارشناسان حوزه برنامه ریزی و عملیات 
س��ازمان طراحی و پیاده س��ازی شده است، بمناسبت روز نیمه شعبان مورد بهره برداری قرار 
می گیرد. وی تاکید کرد: فاز بعدی این پروژه اس��تقرار کامل سیس��تم اطلاعات جغرافیایی بر 
پایه بانک اطلاعاتی مختص آتش نشانی مشتمل بر ۳۱ لایه کاربردی خواهد بود که در مرحله 

واگذاری پروژه به شرکت های دانش بنیان از طریق فراخوان عمومی است.

ایستگاه مترو قونقاباشی همزمان با نیمه شعبان افتتاح می شود؛

موافقت وزارت کشور با تخصیص فاینانس برای مترو تبریز
ش�هردار  عص�رآزادی: 
تبری�ز از افتتاح ایس�تگاه 
قونقاباش�ی قطار شهری تا 
۱۰ روز آین�ده و همزمان با 

نیمه شعبان خبر داد.
عصرآزادی - س��ید س��عید 
هوش��یار  یعق��وب  پیم��ان؛ 
بودج��ه  بررس��ی  در جلس��ه 
سازمان های ش��هرداری تبریز 
ش��ورای  علن��ی  صح��ن  در 
اسلامی شهر با بیان اینکه در 

یک ماه اخیر نوسانات ارزی، عملکرد سازمان قطار شهری را تحت الشعاع قرار داده است، گفت: 
در شرایط فعلی هیچکدام از فروشندگان مصالح، فروش ندارند اما با این حال تلاش داریم که 
مطابق زمانبندی عمل کنیم. وی با اش��اره به اینکه دولت تا کنون ۱۶ میلیارد و ۵۰۰ میلیون 
در خصوص پروژه قطار ش��هری تبریز پرداخت کرده اس��ت، از پیگیری جهت اخذ ۴۶ میلیارد 
و ۵۰۰ میلیون تومان منابع دولتی ابلاغ ش��ده در این راستا خبر داد. شهردار تبریز از موافقت 
وزارت کشور در خصوص بحث فاینانس که اخیرا با امضای رییس جمهور به بانک مرکزی ابلاغ 
ش��ده، خبر داد و افزود: به همراه آقای استاندار پیگیر این موضوع هستیم. وی تلاش مدیریت 
شهری را در راستای تکمیل پنج ایستگاه خط ۲ در دو سال آتی دانست و با بیان اینکه هدف 
گذاری ش��هرداری تبریز اتمام حفاری تونل های خط دوم تا پایان سال ۱۴۰۲ است، از ساخت 
سقف دو ایستگاه این خط در مسیر قراملک تا استانداری خبر داد. هوشیار در خصوص تامین 
مال��ی پروژه خط ۲ تبریز اظهار کرد: خوش��بختانه موضوع فاین��اس دولتی خط ۲ مترو تبریز 
با پیگیری نمایندگان مجلس و اس��تاندار آذربایجانشرقی حل می شود و با تحویل این فایناس 

رقمی نزدیک به ۸ هزار میلیارد تومان دریافت خواهد شد.


